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دبیر انجمن شرکت های هواپیمایی اعلام کرد
نرخ جدید پروازهای اربعین

دبیر انجمن ش��رکت های هواپیمایی اعلام 
کرد نرخ پروازهای اربعین از ۲ تا ۱۲ آبان برای 
مسیرهای رفت و برگشت تهران-نجف-تهران 
۲۰۰۲ هزار تومان و مش��هد-نجف- ۲
مشهد ۲ میلیون و ۸۰۰ هزار تومان تعیین شد. 
مقصود اسعدی سامانی در گفت وگو با مهر درباره 
نرخ پروازهای اربعین گفت: بلیت پرواز تهران- 
نجف- تهران در نشس��ت اعضای این انجمن با 
نرخ ۲ میلیون و ۲۰۰ هزار تومان نهایی شد. وی 
ادامه داد: نرخ پرواز مشهد- نجف- مشهد نیز ۲ 
میلیون و ۸۰۰ هزار تومان به عنوان نرخ نهایی 
تعیین شد و به تصویب اعضا رسید. به گفته دبیر 
انجمن شرکت های هواپیمایی، زمان فروش این 

بلیت ها از ۲ تا ۱۲ آبان امسال خواهد بود.

فرمانده انتظامی تهران اعلام کرد
عزاداری در خیابان فقط تا ساعت ۲۴

انتظامی  نی��روی  فرمان��ده 
ته��ران در رابط��ه ب��ا نحوه 
فعالیت عزاداران در س��اعات 
پایان��ی ش��ب توضیحاتی را 
ارائه کرد. به گزارش باش��گاه 
خبرنگاران جوان، س��ردار حسین رحیمی در 
رابطه با فعالیت تکایا، حس��ینیه ها و دستجات 
عزاداری امام حس��ین)ع( در ماه محرم گفت: 
برنامه ریزی پلیس برای هیات ها و دس��تجات 
عزاداری از س��اعت ۲۳ الی ۲۴ است و هیات ها 
و دستجات عزاداران حسینی حداکثر تا ساعت 
۲۴ بامداد می توانند در بیرون از مساجد، تکایا 
و حس��ینیه ها فعالیت داشته باشند. وی افزود: 
در صورتی که هیاتی بخواهد پس از پایان این 
س��اعت اقدام به عزاداری و سینه زنی کند، باید 
در داخل حس��ینیه و تکایا باشد تا مزاحمتی 
برای ش��هروندان ایجاد نش��ود. سردار رحیمی 
در پایان گفت: مس��ؤولان برگزار کننده مراسم 
عزاداری حسینی در مساجد، حسینیه ها و تکایا 
حتما باید با کلانتری و سرکلانتری محل خود 

هماهنگی های لازم را داشته باشند.

برگزاری بزرگ ترین تعزیه میدانی 
کشور

اداره می��راث  فرهنگ��ی، صنایع دس��تی و 
گردش��گری شهرستان فس��ا از برگزاری  آیین 
۱۰۰ س��اله تعزیه روس��تای صحرارود در روز 
جمعه ۳۰ ش��هریورماه مصادف ب��ا ۱۱ محرم 
در این شهرس��تان خبر داد. به  گزارش میزان، 
حس��ین رضازاده اظهار داشت:  آیین ۱۰۰ساله 
تعزیه روس��تای صح��رارود، بزرگ ترین تعزیه 
میدانی کش��ور اس��ت ک��ه همه س��اله در این 
روس��تا و با هدف به  تصویر کش��یدن حوادث 
واقعه عاشورا برگزار می ش��ود. مسؤول میراث  
فرهنگی فس��ا ادام��ه داد: در این تعزیه حدود 
۲۰۰ نفر به عنوان بازیگر و بیش از ۲۰۰ نفر نیز 
به عن��وان عوامل اجرایی حضور دارند. رضازاده 
اضاف��ه کرد: این  آیین در س��اعت ۸ صبح روز 
جمعه ۳۰ شهریورماه همزمان با ۱۱ محرم در 
تپه های صاحب الزمان روستای صحرارود واقع 
در ۸ کیلومتری شهرستان فسا و تحت عنوان 
»حدیث وفا و ولا« با موضوع وفاداری حضرت 
عباس)ع( نسبت به امام حسین)ع( اجرا خواهد 
شد. وی خاطرنشان کرد: در سال های گذشته 
نزدیک به ۵۰ هزار نفر از شهر های استان فارس 
و اس��تان های اصفهان، یزد، هرمزگان و کرمان 
از تعزیه روس��تای صحرارود بازدید کردند. این 
تعزیه در سال ۱۳۹۱ به شماره ۶۵۶ در فهرست 

آثار ناملموس )معنوی( به ثبت رسیده است

 با هدف ترویج و گسترش فرهنگ عاشورایی 
و س��بک زندگی حسینی در دهه محرم، غرفه 
نذر فرهنگی با ایده جمع آوری نذورات و تهیه 

لوازم التحریر در شمال تهران برپا شد.
  دانش��جویان و دانش آموخت��گان مقاط��ع 
کاردانی، کارشناسی، کارشناسی ارشد و دکترای 
رشته های هنر و هنرهای تجسمی، هنرمندان 
و دس��ت اندرکاران حوزه پویانمایی برای دیدن 
فیلم های یازدهمین دوره جشنواره پویانمایی 
تهران از روز ۲۵ ش��هریور ت��ا اول آذر فرصت 
ثبت نام دارند. علاقه مندان می توانند با مراجعه 
 به پایگاه اطلاع رس��انی جش��نواره به نش��انی
 www.tehran-animafestival.ir ف��رم 

ثبت نام را تکمیل کنند.
 آیین رونمایی از برچس��ب سرویس مدرسه 
س��ال تحصیل��ی ۹۸-۹7 ب��ا حض��ور معاون 
حمل ونق��ل و ترافیک ش��هر ته��ران، فرمانده 
انتظام��ی تهران بزرگ، فرمان��ده راهور تهران، 
فرماندار تهران و مدیرعامل سازمان تاکسیرانی 

شهر تهران دیروز )دوشنبه ( برگزار می شود.

عضو مجمع نمایندگان استان تهران:
شهرداری توان توسعه مترو را ندارد

عضو مجم��ع نماین��دگان اس��تان تهران 
گفت: دول��ت باید اعتبارات موردنیاز توس��عه 
مترو را در لوای��ح بودجه پیش بینی و مجلس 
آن را تصوی��ب کن��د. عبدالرضا هاش��م زایی با 
اش��اره به اینکه توسعه مترو یکی از پروژه های 
پرهزینه برای ش��هرداری تهران است، به خانه 
ملت گفت: ش��هرداری طی چند سال گذشته 
برنامه ه��ای قابل قبولی برای توس��عه مترو و 
حمل ونقل ریلی تدوین کرده اما به دلیل نبود 
اعتب��ارات و مناب��ع لازم در اجرایی کردن این 
برنامه ها با مشکلاتی روبه رو شده است، ضمن 
اینکه مجل��س در تمام ادوار به عنوان مثال در 
دوره مدیریتی رئیس جمهور دولت های نهم و 
دهم اعتب��ارات موثری در بخش مترو تصویب 
می کرد اما به دلیل وجود برخی مشکلات میان 
دولت و شهردار وقت این اعتبارات محقق نشد. 
نماینده مردم ته��ران در مجلس با بیان اینکه 
بارها مجالس گذش��ته به دولت وق��ت درباره 
اختصاص اعتبارات تذکر دادند، افزود: دولت ها 
هیچگاه به حوزه حمل ونقل عمومی و توسعه 
خطوط مترو و افزایش ناوگان آن به طور جدی 
ن��گاه نکردند، به طور حتم ش��هرداری ها توان 
سرمایه گذاری برای توسعه مترو را ندارند. وی 
ب��ا تاکید بر اینکه با توجه به مش��کلات ارزی 
پیش آم��ده و معضلات اقتص��ادی، دولت در 
تنگن��ای مالی قرار دارد، تصریح کرد: توس��عه 
مترو و نوسازی حمل ونقل عمومی عزم ملی و 
توجه همه دستگاه ها از جمله دولت و مجلس 
را می طلبد، چرا که با توجه به اینکه شهرداری 
بدهی بسیاری داشته و منابع لازم را ندارد، هیچ 
راهی برای توسعه مترو به جز کمک های دولتی 

وجود ندارد.

رئیس شورای شهر تهران عنوان کرد
 بدهی 90 میلیون دلاری
وزارت نفت به شهرداری

رئیس ش��ورای ش��هر تهران 
گفت: براس��اس قان��ون ۵۰ 
درصد هزینه های مترو بویژه 
در ح��وزه تجهی��زات باید از 
طری��ق دولت تامین ش��ود. 
محس��ن هاش��می با بیان اینک��ه وزارت نفت 
نیز بای��د از محل صرفه جویی در س��وخت به 
ش��هرداری پول بدهد اما حت��ی یک ریال هم 
نداده اس��ت، ادامه داد: البته وزارت نفت عنوان 
کرده که با راس��تی آزمایی پ��ول می دهد اما تا 
حالا نداده و این در حالی است که باید سالانه 
۹۰ میلی��ون دلار بابت صرفه جویی در مصرف 
س��وخت به ش��هرداری بدهد که نداده است. 
به گزارش ایس��نا، هاشمی با بیان اینکه روزانه 
حدود ۱۲ میلیون لیتر سوخت در تهران مصرف 
می شود، گفت: با یک محاسبه ساده رقم بدهی 
وزارت نفت به ش��هرداری مش��خص می شود. 
وی ب��ا بیان اینکه به دلی��ل بدهی، بانک ها به 
ش��هرداری پ��ول نمی دهند، اظهار ک��رد: باید 
شهردار تهران از طریق شورای پول و اعتبار این 
مسائل را پیگیری کند اما متاسفانه پیگیری های 
لازم انجام نمی ش��ود و این نمی شود که برای 
مت��رو ۲ دقیقه وقت بگذارند اما برای دوچرخه 
۵ ساعت و دست آخر هم کلاه سرشان بگذارند 
و عکس بگیرند. هاشمی همچنین با بیان اینکه 
براساس قانون ۵۰ درصد هزینه های مترو بویژه 
در حوزه تجهیزات بای��د از طریق دولت انجام 
شود، گفت: متاسفانه در دولت روحانی هنوز به 

مترو کمک نشده است.

 حذف پراید با عمر بالای 10 سال
از سرویس مدارس

تاکس��یرانی شهرداری  مدیرعامل سازمان 
تهران از حذف پراید با عمر بالای ۱۰ س��ال از 
س��رویس مدارس از امسال خبر داد. به گزارش 
ایسنا، علیرضا قنادان در آیین رونمایی و الصاق 
نمادین برچسب س��رویس مدارس با اشاره به 
اینکه تمام خودروهای سرویس مدارس از نظر 
آلایندگی کنترل شده و معاینه فنی برای آنها 
الزامی است، گفت: امسال خودروی پراید با عمر 
بالای ۱۰ س��ال از سرویس مدارس حذف شد 
تا گامی برای ارتقای خدمات ارائه ش��ده در این 
زمینه برداشته شود. قنادان تصریح کرد: پس از 
شروع سال تحصیلی جدید نیز نظام نظارتی بر 
سرویس های مدارس در سطح آموزش وپرورش 
توسط مدیران مدارس، در سطح میدانی توسط 
سازمان تاکسیرانی و راهور و در سطح عمومی از 
طرف مردم و از طریق سامانه نرم افزار تاکسیرانی 
اجرا می ش��ود. وی ادامه داد: به این صورت که 
م��ردم می توانند با وارد ک��ردن پلاک خودرو از 
صلاحیت یا عدم صلاحیت راننده مطمئن شوند 
و در صورت مشاهده تخلف آن را گزارش کنند.

محرم

گ�روه اجتماعی: دانش��گاه های کشور در حالی به 
اس��تقبال آغاز س��ال تحصیلی می روند که عدم 
تخصیص کامل و بموقع بودج��ه، کام آنها را تلخ 
کرده است. سال تحصیلی ۹۸-۹7 به نحوی آغاز 
می ش��ود که روسای دانشگاه های کشور از کمبود 
بودج��ه به دلیل عدم تخصیص ها ت��ا پایان ۶ ماه 
نخست س��ال گلایه های زیادی دارند. دانشگاه ها 
علاوه بر مشکلات مالی که چندین سال است بر 
دوش آنها گذاشته شده، امسال با وضعیت جدیدی 
به دلیل افزایش یکباره قیمت محصولات، کالاها 

و خدم��ات نیز مواجه ش��دند 
ک��ه این امر فعالیت این مراکز 
را با معضل جدی مواجه کرده 
است. به گزارش مهر، بر اساس 
اعلام روس��ای دانش��گاه های 
کش��ور تا پای��ان ۶ م��اه اول 
س��ال جاری بای��د ۵۰ درصد 
بودج��ه ای��ن مراکز از س��وی 
دولت اختصاص داده می ش��د 

اما تاکنون به صورت میانگی��ن حدود ۳۸ درصد 
بودجه محقق شده است. دانشگاه ها نمی توانند در 
هزینه های خود صرفه جویی زیادی داشته باشند، 
چرا که هزینه کرد این مراکز ارتباط مس��تقیمی 
با س��لامت و معیشت دانش��جویان دارد، بنابراین 
روسای دانشگاه ها در هر شرایط مالی تلاش دارند 
بتوانند هزینه های این نوع خدمات را تامین کنند 
اما اکنون دانش��گاه های کش��ور از جمله دانشگاه 
تهران که جامع ترین و بزرگ ترین دانشگاه کشور 
به شمار می رود، با مشکل تامین بودجه برای تغذیه 

دانشجویان مواجه است.

دغدغه تأمین تغذیه دانشجویان ■
در همین ب��اره، محم��ود نیل��ی احمدآبادی، 
رئیس دانشگاه تهران معتقد است این دانشگاه در 
آستانه سال تحصیلی جدید در زمینه تامین تغذیه 
دانشجویان خود با مشکل مواجه است. وی افزود: 
قیمت اقلام مختلف در بازار بشدت افزایش یافته، 
بنابراین در سال تحصیلی جدید با موضوع مشکل 
تامین تغذیه دانش��جویان مواجه هس��تیم. رئیس 
دانشگاه تهران تاکید کرد: تاکنون حدود ۳۸ درصد 
از ۵۰ درصد بودجه ۶ ماه اول سال به این دانشگاه 
اختصاص داده شده و همین 
امر موجب ش��ده با مشکلات 

مالی زیادی مواجه شویم.
تأخیر در تعمیر و تجهیز  ■

خوابگاه ها
 از سوی دیگر، دانشگاه ها 
در س��ال خدم��ات مختلف 
آموزشی، پژوهشی، رفاهی و 
فرهنگی به دانش��جویان ارائه 
می دهن��د که تمام این خدمات مورد نیاز اس��ت و 
نمی توان آنها را به دلیل نبود بودجه نادیده گرفت، 
چرا که این نوع خدمات تاثیر مس��تقیمی بر روند 
علمی و فناوری کش��ور دارند. علی خاکی صدیق، 
رئیس دانش��گاه خواجه نصیر درباره عدم تعمیر و 
تجهیز خوابگاه های این دانشگاه به دلیل مشکلات 
مالی اظهار داش��ت: در آستانه آغاز سال تحصیلی، 
دانش��گاه ها با چالش های مالی مواجه هستند. وی 
افزود: تا پایان شهریور ماه باید ۵۰ درصد بودجه به 
دانشگاه ها اختصاص می یافت اما تاکنون ۳۸ درصد 
بودجه به این دانش��گاه تخصیص داده شده است. 

رئیس دانش��گاه خواجه نصیر عنوان کرد: در حال 
حاضر به دلیل کمبودهای مالی بس��یار زیاد دچار 
چالش هستیم. خاکی صدیق تاکید کرد: در آستانه 
آغاز سال تحصیلی و بازگشایی دانشگاه ها با مشکلات 
جدی در زمینه خدمات رسانی به دانشجویان مواجه 
هس��تیم به نحوی که به دلیل این مشکل فرصت 
تابستان را برای تعمیر و تجهیز خوابگاه ها از دست 
دادیم. همچنین محمدتقی احمدی، رئیس دانشگاه 
تربیت مدرس از عدم اجرای برنامه تعمیر و تجهیز 
خوابگاه ها در این دانشگاه به دلیل مشکلات مالی 

گلای��ه دارد. وی عن��وان کرد: 
تاکن��ون ۳۹ درص��د بودجه ۶ 
ماه اول س��ال به این دانش��گاه 
اختصاص یافت��ه در حالی که 
قرار بوده تا پایان شهریورماه ۴۵ 

درصد از بودجه تامین شود. 
را  ■ دانش�گاه ها  مسؤولان، 

دریابند
افزای��ش ت��ورم و کمب��ود 

بودجه صدای دانش��گاه مختص زنان کش��ور را نیز 
درآورده به نحوی که رئیس این دانشگاه معتقد است 
مسؤولان باید دانشگاه ها را دریابند. مهناز ملانظری، 
رئیس دانشگاه الزهرا در این باره افزود: در حال حاضر 
تنها ۳۸ درصد بودجه ۶ ماه اول سال به این دانشگاه 
اختصاص داده ش��ده و به دلیل عدم تخصیص های 
کامل با مش��کل جدی مالی مواجه هس��تیم. وی 
تاکید کرد: در حال حاضر مشکل جدی ما در زمینه 
ارائه خدمات به دانش��جویان است به نحوی که به 
دلیل افزایش ش��دید نرخ ها در زمینه تامین هزینه 

خوابگاه های استیجاری با مشکل مواجه هستیم.

نمی توان به دانشجو گفت غذا نخور! ■
این در حالی اس��ت که احمد معتمدی، رئیس 
دانشگاه صنعتی امیرکبیر نیز معتقد است در میزان 
مصرف انرژی می توان صرفه جویی داشت اما درباره 
تغذیه و خوابگاه دانشجویان نمی توانیم صرفه جویی 
کنیم. وی با اشاره به مشکلات بودجه ای دانشگاه ها 
گفت: نمی توان برای خوابگاه و تغذیه هزینه نکرد. 
رئیس دانشگاه صنعتی امیرکبیر خاطرنشان کرد: 
قیمت ه��ای مربوط به تغذیه بس��یار ب��الا رفته اما 
نمی توانیم به دانش��جویان بگوییم چیزی نخورید. 
معتمدی عنوان کرد: می توانیم 
به کارمندان بگوییم اضافه کار 
نمانند اما نمی توانیم به اساتید 
بگویی��م فعالی��ت علم��ی و 

آموزشی نداشته باشید.
چش�م آم�وزش عالی به  ■

قول مسؤولان دولتی
شرایط کنونی دانشگاه ها 
در آغاز سال تحصیلی به دلیل 
تخصیص نیافتن بودجه کامل ۶ ماه نخست بحرانی 
است. هر ساله دانشگاه ها برای آغاز سال تحصیلی 
خود را در زمینه های آموزشی، پژوهشی، فرهنگی 
و دانش��جویی آماده می کنند اما امس��ال به دلیل 
مشکلات مالی و افزایش قیمت ها شروع فعالیت این 
مراکز رنگی از دغدغه و اضطراب را به خود گرفته، 
چرا که دانشگاه ها از تامین بودجه تغذیه، بازسازی 
خوابگاه ها تا پرداخت حقوق اساتید حق التدریس با 
مشکل مواجه هستند، بنابراین لازم است مسؤولان 
دولتی در تخصیص بودجه کامل دانشگاه ها برای 

۶ ماهه اول سال به این مراکز تدبیری بیندیشند.

آوای شهر

خاکی صدیق، رئیس دانشگاه خواجه نصیر: 
در آستانه آغاز سال تحصیلی و بازگشایی 
دانش�گاه ها با مش�کلات جدی در زمینه 
خدمات رس�انی ب�ه دانش�جویان مواجه 
هستیم به نحوی که به دلیل این مشکل 
فرصت تابس�تان را برای تعمیر و تجهیز 

خوابگاه ها از دست دادیم

نیلی، رئیس دانشگاه تهران: قیمت اقلام 
مختل�ف در بازار بش�دت افزایش یافته، 
بنابرای�ن در س�ال تحصیل�ی جدی�د با 
موضوع مشکل تامین تغذیه دانشجویان 
مواجه هستیم از سویی تاکنون حدود ۳۸ 
درصد از ۵0 درصد بودجه ۶ ماه اول سال 
به این دانشگاه اختصاص داده شده است
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سخنگوی سازمان ثبت احوال خبر داد

منع دستگاه های اداری از دریافت کپی شناسنامه
عضو کمیسیون اجتماعی مجلس خواستار شد

اختصاص ارز دولتی به تولیدکنندگان دارو
گ�روه اجتماع�ی: س��خنگوی 
س��ازمان ثبت اح��وال کش��ور 
گفت: بزودی به مردم اعلام می ش��ود تا نشانی 
و کدپس��تی خود را به ثب��ت احوال اعلام کنند 
تا ارائه خدم��ات ادارات دولتی به افراد از طریق 

آدرس های ثبت شده باشد 
و دریاف��ت کپ��ی م��دارک 
هویتی حذف شود. سیف الله 
ابوتراب��ی به ف��ارس گفت: 
س��ازمان ثبت احوال کشور 
با ص��دور کارت هوش��مند 

ملی ب��ه صورت عملی گامی ب��زرگ در تحقق 
دولت الکترونیک برداشته است. وی درباره احراز 
هویت دستگاه  های اجرایی کشور از ثبت احوال و 
ثبت کدپستی افراد گفت: بزودی به مردم اعلام 
می ش��ود تا نشانی و کدپس��تی خود را به ثبت 
احوال اعلام کنند تا ارائه خدمات ادارات دولتی 

به افراد از طریق آدرس های ثبت شده در پایگاه 
ثبت احوال باش��د. وی افزود: طرح حذف کپی 
مدارک هویتی برای ارائه به دستگاه  های اداری، 
در حال حاضر در ۳ استان سمنان، خوزستان و 
قم به صورت آزمایش��ی انجام شده است. وی با 
تاکید بر اینکه سازمان ثبت 
احوال در این زمینه مشکلی 
ن��دارد، ادام��ه داد: با حذف 
کپی مدارک هویتی، احراز 
هویت از طریق س��امانه ای 
به ص��ورت برخ��ط، در این 
استان ها انجام می شود و قرار است این طرح به 
کل کشور تعمیم داده شود. سخنگوی سازمان 
ثبت احوال کشور گفت: همچنین احراز هویت 
بانک ها از س��امانه اس��تعلام هویت ثبت احوال 
اعتم��اد مردم به دس��تگاه ها را به دنبال خواهد 

داشت.

گروه اجتماعی: عضو کمیسیون 
اجتماع��ی مجل��س گف��ت: در 
حال حاضر ۵۰ درصد جامعه را کارگران تشکیل 
می دهند اما دولت به عن��وان بزرگ ترین کارفرما 
هیچ توجهی به سطح معیشت و زندگی این قشر 

خضری  رس��ول  نمی کن��د. 
درباره برخی مشکلات پیش 
آمده در ح��وزه دارو به دلیل 
نوسانات ارزی، به خانه ملت 
گفت: در چند ماه گذشته به 
دلیل نوسانات ارزی مشکلاتی 

ب��رای بخش دارو در تولی��د و توزیع به وجود آمد، 
البته دولت توانست با اجرای برخی سیاست ها تا 
حدودی ب��ازار دارویی را کنترل کرده و از افزایش 
مش��کلات جلوگیری کند اما به دولت پیش��نهاد 
می شود برای جلوگیری از هرگونه تحمیل فشار به 
مصرف کنندگان، به تولیدکنندگان دارو ارز دولتی 

اختصاص دهد. نماینده مردم سردشت و پیرانشهر 
در مجلس با اش��اره به اینکه در شرایط فعلی باید 
از هرگونه تحمیل فش��ار به جیب مردم در خرید 
داروهای مورد نیاز جلوگیری کرد، افزود: نمی توان 
در تخصیص ارز تفاوتی میان بخش  های مختلف 
قائل ش��د، به عن��وان مثال 
بس��ته   بندی  برای  نمی توان 
دارو ارز در نظ��ر گرف��ت اما 
ب��رای واردات برخ��ی م��واد 
اولیه تولی��د دارو هیچ ارزی 
تخصیص ن��داد؛ به طور حتم 
چنین رویه ای در قیمت تمام شده دارو تاثیر خواهد 
داشت. وی با تاکید بر اینکه سندیکای دارویی زیر 
بار نوسانات اقتصادی و امواج مشکلات در معرض 
تهدید قرار دارد، تصریح کرد: س��ندیکای دارویی 
مظلوم     ترین قشر فعال در حوزه سلامت است که 

در حال حاضر توجه قابل قبولی به آن نمی شود.

بهارستانثبت احوال

رؤسای دانشگاه های کشور از تخصیص نیافتن بودجه کامل این مراکز گلایه دارند

آغاز مهر دانشگاه ها با بی مهری دولت
تا پایان ۶ ماه نخست سال تنها حدود ۳۸ درصد از ۵0 درصد بودجه دانشگاه ها محقق شده است

دستگیری باند هکرهای حساب های بانکی آژیر

گروه اجتماعی: رئیس پلیس پیشگیری پایتخت جزئیات دستگیری 
اعضای یک باند حرفه ای را که با ش��ماره تلفن افراد متمول اقدام به 
هک حساب های کاربری گوگل آنها و حساب های بانکی شان می کردند 
تشریح کرد. به گزارش تسنیم، سرهنگ کیوان ظهیری با اعلام خبر 
دس��تگیری اعضای یک باند هک حساب های بانکی که با استفاده از 
کارت های عابربانک معتادان و کارت های هدیه اقدام به برداش��ت از 
حس��اب قربانیان خود می کردند، گفت: در تماس یکی از شهروندان 
با مرکز فوریت های پلیس��ی ۱۱۰ گزارشی از اقدامات مشکوک ۲ نفر 
مقابل یکی از عابربانک های شعب یک بانک در خیابان ملاصدرا اعلام 
شد که به دنبال اعلام این گزارش ماموران گشت کلانتری ۱۴۵ ونک 
به محل اعزام شدند. سرهنگ ظهیری ادامه داد: پس از حضور ماموران 
در محل، آنها مش��اهده کردند ۲ نفر با تع��داد زیادی کارت هدیه در 
دست شان در حال دریافت وجه از عابربانک هستند و زمانی که قصد 
بررسی ماجرا و پرس وجو از آنها را داشتند این ۲ با مقاومت در مقابل 

ماموران قصد فرار از دست آنها را داشتند که با هوشیاری همکاران ما 
دستگیر می شوند. ظهیری با بیان اینکه پس از بررسی محل، ماموران 
موفق ش��دند سردس��ته این باند را در حالی که در شعاع ۱۰۰ متری 
مشغول زاغ زنی بود دس��تگیر کنند، افزود: ۳۵ کارت هدیه، ۸ کارت 
بانکی، یک دس��تگاه پول شمار و یک دس��تگاه لپ تاپ از این افراد به 
دس��ت آمد و پس از انتقال به کلانت��ری، این متهمان ضمن اعتراف 
به هک حس��اب های بانکی، شیوه و شگرد خود را تشریح کردند. وی 
گفت: در اعترافات این افراد مش��خص شد عباس، سردسته این باند 
با اس��تفاده از ش��ماره تلفن افراد متمول که دارای اکانت در حساب 
گوگل بوده و از طریق فضای سایبری عملیات های بانکی خود را انجام 
می دادند، توانسته بود به اطلاعات سجلی و بانکی این افراد دسترسی 
پیدا کرده و حساب های آنها را به حساب های دیگر منتقل کند. رئیس 
پلیس پیشگیری پایتخت اضافه کرد: اعضای این باند مبالغ کسر شده 
از حساب قربانیان خود را به کارت های بانکی معتادانی که این کارت ها 

را با قیمت حدود ۵۰۰ تا ۶۰۰ هزار تومان در اختیارش��ان قرار داده 
بودند منتقل می کردند یا با شناسایی معتادان خیابانی با سوءاستفاده 
از اطلاعات سجلی آنها برای آنها حساب بانکی باز کرده و این مبالغ را 
به حساب آنها می ریختند. وی با اشاره به دستگیری ۲ عضو دیگر این 
گروه گفت: تا این لحظه اعضای این باند به سرقت حساب های بانکی 

به میزان ۳۰۰ میلیون تومان اعتراف کرده اند.
کوتاه و گویا


